
Amstelveen,  7 november 2017  

  

Betreft: mondelinge vragen ex artikel 34 Reglement van Orde: betreffende de wenselijkheid van 
het houden van verkeerscontroles op het stadsplein.   
  

Aan het college van B&W van de gemeente Amstelveen,  

 
Op donderdag 2 november jl. werd op het Stadsplein wederom een grootschalige verkeerscontrole 

gehouden in het kader van het donkere dagen offensief. Tijdens deze actie werden 

verkeersdeelnemers uit de omgeving door motoragenten begeleid naar het Stadsplein, waar zij 

vervolgens doorgelicht werden door de Belastingdienst, Douane Nederland, Koninklijke 

Marechaussee, Politie Landelijke Eenheid, De gemeente Amstelveen. Tijdens deze actie zijn er 9 

personen aangehouden en zijn er flink wat openstaande vorderingen geïnd door onder andere de 

Belastingdienst. De fractie van D66 heeft in 2014 ook al vragen gesteld over de wenselijkheid van het 

houden van verkeerscontroles op het Stadsplein. De fracties van D66 en de VVD zijn niet tegen dit 

soort verkeercontroles, maar zijn nog steeds van mening dat het stadsplein als uitvalsbasis voor dit 

soort controles niet wenselijk is, gezien het openbare karakter in combinatie met de centrumfunctie 

die het stadsplein/stadshart vervullen.     

In het kader hiervan hebben de fracties van D66 en de VVD de volgende vragen voor het college van 

B&W:  

1. In de beantwoording van de vragen van de heer van der Steenhoven d.d. 12 november 2014 is 

aangegeven, dat de verkeerscontroles in de toekomst niet per definitie op het Stadshart zullen 

plaatsvinden. Wat zijn de beweegredenen om dit wederom op het Stadsplein te laten 

plaatsvinden?  

2. Is het college van B&W het met de fracties van D66 en de VVD eens dat het stadsplein niet de 

meest wenselijke locatie is voor het houden van dit soort acties, gegeven het feit dat het 

stadsplein/stadshart een centrumfunctie bedient?  

3. Is het college van B&W het met de fracties van D66 en de VVD eens dat in het licht van het 

donkere dagen offensief de politiecapaciteit beter ingezet kan worden in de wijken om inbraken 

tegen te gaan?   

4. Ook de ondernemers op het stadshart hebben hun ongenoegen geuit over het feit dat deze actie 

wederom op het stadsplein heeft plaatsgevonden. Daarnaast hebben de bezoekers van de 

schouwburg ook veel overlast ervaren om bij de schouwburg te kunnen komen door deze actie.  

Deelt het college van B&W de mening van de fracties van D66 en de VVD dat dit soort 

grootschalige controles op het stadsplein niet bijdragen aan een warm welkom voor bezoekers 

van het Stadshart en de culturele instellingen.  

5. Kan het college van B&W toezeggen in het vervolg geen toestemming meer te verlenen aan dit 

soort verkeerscontroles op het Stadsplein en met de politie in overleg te gaan over een 

geschiktere locatie voor een degelijke controle, bijvoorbeeld op het parkeerterrein bij de 

bovenlanden of het parkeerterrein bij de brandweerkazerne ?   

Namens de fracties van D66 en de VVD,           

Tawros Aslanjan en Kees Noomen       


